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Abstract (en)
[origin: CA2919562A1] The present invention describes a method and a system for controlling a correct re-railing of a guide member of a guided
vehicle, said system being based on the use of an electrical switch (13) intended to cooperate with the guide member of the guided vehicle by
means of at least one guide rail (3), said switch (13) being characterised by two states, respectively a first state and a second state, said switch
being open in one of the states and said switch being closed in the other state, said switch (13) being characterised in that it is mounted on a
support structure so as to enable it to interact with said guide member, said switch (13) being capable of switching from said first state to said
second state by interaction with at least one part of said guide member.

Abstract (fr)
La présente invention décrit une méthode et un systéme de contréle d'un enraillement correct d'un organe de guidage d'un véhicule guidé, ledit
systeme étant basé sur I'utilisation d'un interrupteur électrique (13) destiné a coopérer avec l'organe de guidage du véhicule guidé par au moins
un rail (3) de guidage, ledit interrupteur (13) étant caractérisé par deux états, respectivement un premier état et un second état, dans un des états
ledit interrupteur étant ouvert et dans l'autre état ledit interrupteur étant fermé, ledit interrupteur (13) étant caractérisé en ce qu'il est monté sur une
structure porteuse de fagon a permettre son interaction avec ledit organe de guidage, ledit interrupteur (13) étant capable de passer dudit premier
état audit second état par interaction avec au moins une partie dudit organe de guidage.
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